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EL ADJETIVO 
 

Adjektiv är ord som beskriver något,  
uttrycker egenskaper av ett huvudord som oftast är ett substantiv 

 
 

casa roja rött hus 

casa grande stort hus 

casa vieja gammalt hus 

Dessa adjektiv som följer substantivet casa, har till uppgift att precisera egenskaper av 

substantivet. 
 
* Ett substantiv kan beskrivas med en eller flera adjektiv samtidigt 
     -pregunta oportuna, interesante y clara. (lämplig, intressant och tydlig fråga.) 

 
* Adjektivet kan förekomma före eller efter substantivet. I talspråket brukar adjektivet 
komma efter substantivet. 

pequeño gato liten katt 

gato pequeño 

mujer amable snäll kvinna 

mujer gente 

 
* Adjektiv böjs i förhållande till substantiven i genus och numerus 
 
Genus (género): Adjektiv kan vara maskulina eller feminina och böjs efter substantivet de 
beskriver. 

Maskulinum  Femininum  

niño bonito  (söt pojke)  niña bonita (söt flicka)  

alumno contento (glad elev)  alumna contenta (glad elev)  

conejo peludo (hårig kanin) coneja peluda (hårig kanin) 
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Numerus (número): Adjektiv kan finnas i singularis eller pluralis beroende på det 
substantivet de refererar till. Adjektiv skall alltid överensstämma med substantiv. Om 
substantivet står i singular går adjektivet i singularform och om substantivet står i plural går 
adjektivet i pluralform.  
 
Regeln för att bygga en adjektiv i plural form är samma som gäller för substantiv: 
1. Om ett adjektiv slutar på vokal adderar man ett ”s” på slutet för att bygga pluralform  

Singularis Pluralis 

auto grande (stor bil) autos grandes (stora bilar) 

tarde agradable (trevlig kväll) Tardes agradables (trevliga kvällar) 

torta deliciosa (läcker tårta) tortas tortas (läckra tårtor) 

 
2. Adjektiv som i singular form slutar på konsonant tillsätts ändelse es för att bilda pluralis. 
(Samma gäller för substantiv). 

Singularis Pluralis 

azul (blå) azules (blåa) 

fácil (enkel) fáciles (enkla) 

difícil (svår) difíciles (svåra) 

mejor (bättre) mejores (bättre) 

 
3. Adjektiv som i singular slutar på z bildar pluralis med ändelsen ces. 

Singularis Pluralis 

feliz (lycklig) felices (lyckliga) 

audaz (djärv) audaces (djärva) 

Capaz (kapabel) Capaces (kapabla) 

 

 

 


